



FIR - Fællesrepræsentationen for Idrætsforeninger i Rødovre

Rødovre, den 12. maj 2025

Referat fra møde i FIRs bestyrelse tirsdag den 6. maj 2025 kl. 16-18 i Barakken v/Rødovrehallen

Deltagere: Karin Finner Madsen, Lone Henriksen, Sarah Lindkilde,
Daniel Hammer, Thomas Anker og Poul Lundberg Andreasen
Afbud: Maria Grøndahl

Dagsorden:

1. Siden sidst
2. Hovedmål for det kommende år
3. Møde med kommunalpolitikere til september
4. Hvordan igangsættes projektet med at finde en fælles linje mht. halfordeling?
5. Eventuelt herunder aftale om møde med Lene Due og en forvaltningsrepræsentant

Ad 1. Siden sidst

Allerførst en officiel velkomst til det nye år og en særlig velkomst til Sarah Lindkilde som ny i FIRs bestyrelse.

Daniel meddelte, at det officielle underskrevne referat snart foreligger. Når det fremkommer, sørger Poul for oplægning af dette på hjemmesiden samt omtale på vores Facebookside.

Ad 2. Hovedmål for det kommende år – input fra hver enkelt mødedeltager

Navn	Bud fra det enkelte medlem
Sarah	Svært at svare på som ny. Men vil gerne lære, hvad det drejer sig om. Og går ind for Kommunens idrætspolitik med fokus på unge samt piger/kvinder i idræt. Ønsker samarbejde på tværs
Daniel	Håber på, at der kommer et samarbejde i stand hvad angår anvendelse af haller. Følge op på Kommunens byggerier og her specielt Valhøj Skole-byggeriet
Karin	Vi skal fortsætte med at presse på over for Kommunen. Mange møder fører ikke nødvendigvis til resultater
Thomas	Kommunens idrætspolitik er udmærket. Vi skal have samling på hele foreningsidrætten i Rødovre. Som valgte repræsentanter skal vi række ud. Det er fortsat fordeling af haltider og muligheden for at præge nutidens renoveringer og fremtidens idrætsanlæg, der udgør vores legitimitet og hovedopgaver. Hvis vi ikke kan det på hele fællesskabets vegne, mister vi vores eksistensgrundlag. Så kan det ende med, at det bliver nemmere for kommunen at bestemme selv. Vi skal selvfølgelig hjælpe til med andre dagsordener som fx foreningsfesten. Men det må ikke komme til at overskygge dét, der er den egentlige grund til, at vi er der.
Lone	Enig i de fremsatte udsagn. For mange projekter med for få penge hos Kommunen. Bedre samarbejde ville være ønskværdigt.

Poul	Det er valgår, hvor vi har møde med politikerne den 9. september, valg til november og ny besætning i brugerbestyrelser og folkeoplysningsudvalg til januar. Vi skal have mere ud af faciliteter og service fremover.
------	---

Ovennævnte er det enkelte medlems umiddelbare bud på, hvad vi skal rette vores opmærksomhed imod. Der blev ikke i større omfang prioriteret, hvilke opgaver vi sammen prioriterede højest. Dette må komme senere på året.

Ad 3. Møde med kommunalpolitikere til september

Fremsendt oplæg blev behandlet med flg. konklusioner til følge:

- Mødet gennemføres den 9. september kl. 19-22 på Rødovregaard
- Er det vigtigste møde i valgårene, hvis det gribes rigtigt an,
- Vi skal både have idrætsledere og borgere i Kommunen til at komme,
- Poul indgår aftaler med alle 7 opstillende partier inden for de nærmeste 2-4 uger og får bekræftelse på aftaler.
- Ansøgning om tilskud på 10.000 kr. til markedsføring af mødet og dets hovedproblemer behandles på møde i folkeoplysningsudvalget den 20. maj,
- Vi drøftede potentialet i at bruge hjemmeside, egen Facebook langt mere i denne forbindelse. Sarah og Daniel laver et oplæg derom.
- Poul sørger for første oplæg på egen Facebook til en start, når referatet foreligger.

Ad 4. Hvordan igangsættes projektet med at finde en fælles linje mht. halfordeling?

Vi besluttede at gå i gang som tidligere vedtaget. Møde med interesserede foreninger afholdes på Rødovregaard den 7. oktober kl. 18-22. Vi starter programmet op i slutningen af august, så vi får så mange foreninger med som muligt.

Ad 5. Eventuelt.

Poul undersøger sammen med Morten Dam Vestergaard, hvornår vi skal have kaffemøde med Lene Due i maj/juni.

Karin samler op på ansøgninger til de 4 foreningspriser. Tager kontakt til Casper Wentzer Licht og Christian Valsted. Vi afholder indstillingsmøde omkring idrætspriser hos Karin den 26. maj kl. 16-18. Der tager vi også stilling til, hvornår det næste egentlige møde skal holdes.

Poul nævnte udsendelse af projekt om "Idrætshaller til tiden" v/Lokale og Anlægsfonden samt DIF. En mulighed for os og Rødovre Kommune.

Referent: Poul Lundberg Andreassen